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Verslag Raad van Bestuur 11/02/2020 om 14u00 

Huis van de Sport Gent 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Rik Bulckaen, Herman Valenberghs, Luc 
Weemaes, Marleen Vandenweghe (verslag), Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Roel 
Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom 
 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd 07/01/2020 
Het verslag werd goedgekeurd na volgende aanpassingen. 

• Punt 7.3 ivm scanning en Cronolive  

• Kalenderbepaling 2023, er werd goedkeuring gegeven dat er een systeem 
mag uitgewerkt worden conform het BVV-systeem. 

 
3. Financieel: 

• November 
Er waren geen opmerkingen 
De wandelbeurs 2019 had een positief resultaat.  

• Bijdragen 2021 + verslag financiële commissie 
Hier werd een voorstel opgemaakt voor de bijdragen van 2021. Het voorstel 
bijdragen 2021 werd overlopen en goedgekeurd.  
De prijzen voor abonnementen magazine worden €25 (in België) en €30 (in het 
buitenland). De IVV-bijdrage werd €15. Er werd een boete opgenomen als de 
wandeltochtpijlen niet gebruikt zouden worden.  
 

 
4. Wandelclubs 

• Siddartha: gisteren ontvingen we een ontslag. Wordt de tocht bij deze dan ook 
geannuleerd? Zo ja, moet er nog een boete volgen. Ze moeten aan hun 
administratieve verplichten voldoen tot het eind van dit jaar.  

• Poesele sluit aan; alles is ondertekend.  

• Eeksken Kermis Opwijk zal aansluiten. Voorstel om op maandag 20/07 te organiseren.  

• Goldenstar Borgloon hebben gisteren een formulier ingevuld via de website. Er wordt 
een afspraak gepland.  

• Dais Lennik: er is deze week een afspraak gepland. André Kuypers zou fungeren als 
peter.  Ze zouden in mei al organiseren.  

 

• Kandidatuur Vlaanderen Wandelt 2022 Wandelend Paal. 
In het voorstel van het nieuwe HR zouden er slechts 2 organisaties per jaar mogelijk 
zijn.  Moet Vlaanderen Wandelt in HR staan? 
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Idealiter zou Paal in 2021 organiseren. Over een 4de kandidatuur kan zeker geen 
sprake zijn!  

 
Stormweer afgelopen zondag. Maar hoe pakken we zulke zaken aan? In hoeverre is 
de federatie verantwoordelijk?  
Als wij een algemene afgelasting opleggen zouden de clubs de kosten op de federatie 
verhalen. Is er een verzekering mogelijk? Er wordt navraag gedaan (Carine).De clubs 
hebben maatregelen genomen door het parcours aan te passen. De aangekondigde 
storm was pas rond 17u. In de voormiddag kon op de meeste plaatsen gewandeld 
worden. Afgelasting kan op bevel van lokale overheden. Dit is overmacht en daar 
staat geen boete voor niet organiseren tegenover. 

 
5. Beleidsplan: 

• Wandelapp, de vragen die we gesteld hebben aan Gert van ’t Slot werden nog niet 
beantwoord.  

•  Webshop: gisteren ontvingen we een doorlichting van Phpro  

• WiB: opname icoontje rolstoel en bereikbaarheid 
Is er een sluitend systeem voor het icoontje “rolstoel”. De clubs mogen dit enkel 
aanvinken als het mogelijk is. Het is zeker niet verplicht dat er een rolstoelparcours is! 
Ook met toegankelijkheid van zalen en toiletten moet rekening gehouden worden! 
Nogmaals op de regiovergadering bij kalender duiden.  
Bereikbaarheid van de startzaal kan opgenomen worden in zowel de gedrukte als de 
online kalender.   

 

• Verslag samenkomst Intersoc 
De locaties van 2021 werden vastgelegd We ontvingen ook een afrekening van de 
reizen 2019.  
 

• Verdeling wandeltochtborden 
  
Er wordt een camionette gehuurd voor twee weken.  
Bij de uitnodiging voor de regiovergadering nogmaals de modaliteiten meesturen.  
 

• Diabetesliga 
Er was een overleg met de Diabetesliga. Diabetesliga zou kunnen aansluiten als club. 
Daarnaast zou er een dubbellidmaatschap aangeboden worden  
Daarnaast wordt het Wandel Je Fit programma in 2020 hernomen.  
 

• Regioteams 
De vergadering van Regioteam kwaliteit gaat niet door. Er moet een concrete agenda 
zijn om te overleggen. Als deze er is moet er vergaderd worden. Leden RvB moeten 
geraadpleegd worden om alles af te stemmen over agenda, datums en locatie.  

 Samenstelling – coördinaten 

 Team evenementen 

 Regioteam promotie: opleiding Facebook 
 

• Walkon Vibes – opleiding wandelbegeleider 
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De cursus reanimatie werd toegevoegd aan de opleiding wandelbegeleider voor de 
begeleiders in Houffalize.  

• Ledenactie: er werden statistieken opgevraagd. Eind januari waren er 1856 leden die 
25 of meer stempels verzamelden; 1422 die tussen de 20 en 24 tochten hadden en 
2802 tussen de 15 en 19 tochten.  5950 wandelden reeds 10 tot 14 tochten.  
De RvB geeft de opdracht om 5000 rugzakken bij te bestellen.  
  
Besluit: de boekjes worden nagezien op voldoende stempels; ontwaard zowel 
binnenin als aan de buitenkant (eventueel perforeren of hoek afknippen?). 
Voldoende stempels voorzien om te ontwaarden! Ook de boekjes ontwaarden! 
Voldoende mensen voorzien om te helpen bij de bedeling 

6. Communicatie 
 

7. Ingebrachte punten 

• Nieuwe samenstelling stembureau leden RvB en vertegenwoordiging in werkgroep 
'Te Gek' 
Frans en Herman zullen het stembureau vormen.  
Werkgroep TeGek: Jef zal in deze werkgroep zetelen op vrijwillige basis. TeGek is 
eerder met andere zaken bezig. Burn-out en wandelen is niet meer prioritair. Hun 
focus ligt bij verslaving. We moeten het criterium en de actie rond de warmste week 
wel nog afwerken .  
 

• Goedkeuring agenda regiovergaderingen 
De agenda zal samen met de regiobestuurders overlopen worden en aangepast 
worden. 
 

• Evolutie werkgroepen terugkomdag en clubgebonden materies 
Werkgroep terugkomdag nog niet samen geweest. 
Clubgebonden materies: eerste maal samengekomen. Er gebrainstormd om de 
beschermde-promotocht een meerwaarde te geven.  
Voorstel rond aansluitingsvoorwaarden: de werkgroep nam ook de huidige 
aansluitingsvoorwaarden onder de loep. Tegen de volgende RvB wordt dit verder 
uitgewerkt en voorgesteld. Er wordt ook cijfermateriaal opgevraagd.  
 


